
Επερώτηση για το λιμάνι Κέρκυρας και τις μαρίνες Κεφαλονιάς και Ζακύνθου 

Στην  δημοσιότητα έχει δοθεί με έμφαση το θέμα της «αξιοποίησης»- παράδοσης του 
λιμανιού της Κέρκυρας καθώς και των μαρίνων Κεφαλονιάς και Ζακύνθου, τόσο από το 
Υπουργείο Ναυτιλίας  όσο και από το ΤΑΙΠΕΔ 

Επειδή τα προαναφερθέντα λιμάνια είναι  βαρύνουσας οικονομικής σημασίας για την 
Περιφέρειά μας αλλά και για την χώρα μας σας ερωτώ κ. Περιφερειάρχης: 

 Θα γίνει ενημέρωση του Περιφερειακού Συμβουλίου αλλά και των δήμων για αυτές 
τις παραχωρήσεις  

 Θα ζητηθεί η γνώμη του Περιφερειακού Συμβουλίου  

 Τι οικονομικό – αναπτυξιακό αποτέλεσμα έχουν κατά την γνώμη σας για την 
Περιφέρεια μας και την χώρα 

 Πως θα επηρεάσουν το τουριστικό προϊόν αυτές οι παραχωρήσεις  

 Πως συμβάλουν στην χάραξη εθνικής και περιφερειακής πολιτικής στον τομέα του 
τουρισμού και του εμπορίου 
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